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Относно: Семинар на БНАЕМПК на тема: „Последни промени и тенденции в 
козметичното законодателство. Рекламни претенции, отговорност по веригата 
за доставки и добри производствени практики“ 

 

Уважаеми г-н Министър, 

На 30 септември и 01 октомври 2021 г. в Конферентна зала "Пълдин" в парк 
хотел "Санкт Петербург", гр. Пловдив, БНАЕМПК организира семинар с основни 
теми: „Последни промени и тенденции в козметичното законодателство. Рекламни 
претенции, отговорност по веригата за доставки и добри производствени 
практики“. 

В тази връзка бих искала да адресирам до Вас своята и на колегите ми 
огромна благодарност за оказаното съдействие чрез осигуреното присъствие на  
г-н Илия Тасев – директор, г-жа Ирена Стефанова – главен експерт и инж. Анна 
Даскалова - Масларска – държавен екперт от Дирекция "Здравен Контрол" на  
ресорното Ви министерство. Всички те участваха като основни лектори по 
описаните по – горе теми, като представиха пред участниците (аудиторията) на 
семинара презентации по ключови по важност за индустрията въпроси като 
внедряване, прилагане и тълкуване на стандарт ISO 22716, изясняване ролята на 
отговорното лице, дистрибутора и производителя под частна търговска марка по 
веригата за доставки, интерпретация на рекламните претенции на козметичните 
продукти съгласно Технически документ, представяне на добри практики и 
специфични особености при поставяне на рекламните претенции  и др.  



 
Повече от 60 специалисти от 30 козметични компании от цялата страна 

участваха в събитието, за да получат актуална информация и да коментират 
належащи въпроси с представителите на регулаторния ни орган, които положиха 
усилия и изнесоха две целодневни мероприятия в диалогичен формат с високо 
ниво на компетентност и практическа насоченост. 

Подобни семинари провеждаме традиционно в продължение на много 
години и досега никога не сме се сблъсквали с негативно отношение от страна на 
ръководството на Министерството на Здравеопазването. Винаги сме срещали 
съпричастие и разбиране относно важността на сътрудничеството между бизнеса 
и компетентните органи.   

 С цялото си уважение към Вас, се надяваме нашето ползотворно 
сътрудничество да продължи и за в бъдеще.  

 

  

      

Гергана Андреева 
Изпълнителен директор  на БНАЕМПК 


